

To EGX Listed Companies Section - Disclosure Department Greetings,	السادة / البورصة المصرية قطاع الشركات المقيمة - إدارة الإفصاح تحية طيبة وبعد ،،،
<u>Correction</u> With reference to Item No. 1 of the invitation to the Ordinary General Assembly Meeting sent on 23 September 2026, please be informed that Item No. 1 shall read as follows: 1. Consideration of the profit distribution for FY25 as per the special purpose financials. Please find attached the invitation to the Ordinary General Assembly Meeting, which is scheduled to be held on 18 October 2026. Best regards,	<u>استدراك</u> بالإشارة إلى البند الأول بدعوة الجمعية العامة العادية المرسله بتاريخ ٢٣ سبتمبر ٢٠٢٦ يرجى العلم ان البند الاول كالتالي : ١. النظر في توزيع الأرباح عن عام ٢٠٢٥ طبقا للقوائم المالية المعدة لأغراض خاصة. ومرفق الدعوة الخاصة بالجمعية العادية والتي سوف تتعقد يوم ١٨ أكتوبر ٢٠٢٦. وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،،
مدير علاقات المساهمين هيثم الشعراوي	



القاهرة للدواجن

شركة القاهرة للدواجن

ش.م.م

خاضعة لقانون الإستثمار

<u>Invitation to Attend Ordinary General Assembly Meeting</u> <u>First Notification</u> The Chairman of the Board of Directors of the company has the honor to invite you to attend the Ordinary General Assembly Meeting at the company's headquarters, 32 Mourad Street, Giza, starting at 3:00 PM and thereafter, on Sunday, 18/10/2026, subject to God's will. The attendance and voting will be conducted electronically through the E-magles application to discuss the following agenda:	<u>دعوة لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية</u> <u>إخطار أول</u> يتشرف رئيس مجلس إدارة الشركة بدعوة سيادتكم لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية بمقر الشركة ٣٢ هـ شارع مراد - الجيزة اعتباراً من الساعة الثالثة عصراً وما بعدها وذلك بمشيئة الله يوم الأحد الموافق ٢٠٢٦/١٠/١٨ و الحضور والتصويت إلكترونياً من خلال تطبيق E-magles وذلك للنظر في جدول الأعمال التالي:
<u>Ordinary General Assembly Agenda:</u>	<u>جدول أعمال الجمعية العامة العادية :-</u>
1. Consideration of the profit distribution for FY25 as per the special purpose financials.	١. النظر في توزيع الأرباح عن عام ٢٠٢٥ طبقاً للقوائم المالية المعدة لإغراض خاصة.
Shareholders who wish to vote and participate visually, which will be considered as actual attendance, should access the following link: https://emagles.com/voterinformation/CPG or through the QR code below: 	وعلى السادة المساهمين الذين يرغبون في التصويت وكذلك التواصل المرئي والذي يعتبر حضوراً فعلياً الدخول على الرابط التالي: https://emagles.com/voterinformation/CPG أو من خلال ال QR الوارد أدناه: 
Please note: Electronic voting begins on 12/10 and continues until 18/10 before the assembly meeting. The provided link is active from the date of this announcement until the assembly concludes by an hour. The company has dedicated the following numbers 01273066684, 01223460237, and the email (info@cpge.com.eg) to respond to inquiries, facilitate communication, and assist shareholders in resolving any technical issues. Representatives of legal entities are requested to submit the original authorizations either by hand or by registered mail with acknowledgment of receipt to the company's main office and a copy to the above email. Shareholders are requested to submit a copy of their ID and the original freeze certificate of their shares to the company's main office and a copy to the above email at least one working day before the assembly meeting, with the company's signature confirming receipt.	علماً بالآتي: يبدأ التصويت الإلكتروني يوم ١٠/١٢ ويستمر حتى 18/10 قبل انعقاد الجمعية. أن الرابط المشار إليه مفعّل اعتباراً من تاريخ نشر هذا الإعلان وحتى إنتقاض الجمعية بساعة. وخصصت الشركة الأرقام التالية ٠١٢٧٣٠٦٦٦٨٤، ٠١٢٢٣٤٦٠٢٣٧، و البريد الإلكتروني الآتي (info@cpge.com.eg) للرد على الاستفسارات وتسهيل التواصل ومساعدة المساهمين في حل أي مشاكل تقنية. و على السادة ممثلي الشخصيات الاعتبارية إرسال أصول التفويضات باليد أو البريد المسجل بعلم الوصول على مركز الشركة الرئيسي و صورة على البريد الإلكتروني أعلاه. على السادة المساهمين إرسال صورة من البطاقة الشخصية للمساهم وأصل شهادة التجميد الخاصة بمساهمته على مركز الشركة الرئيسي وصورة على البريد الإلكتروني و ذلك قبل موعد عقد اجتماع الجمعية بيوم عمل على الأقل، وتوقيع الشركة على ذلك بما يفيد الاستلام.



القاهرة للدواجن

شركة القاهرة للدواجن

ش.م.م

خاضعة لقانون الإستثمار

Please be informed of the following:

Firstly: Each shareholder has the right to attend the Ordinary General Assembly meetings in person or by proxy. Shareholders who are not board members may not delegate a board member to attend the assembly. The proxy must be documented by an authenticated written power of attorney, and the proxy must be a shareholder.

Secondly: Shareholders who wish to attend the Ordinary General Assembly meeting must prove that they have deposited their shares in one of the accredited banks or provide a certified account statement issued by one of the securities registrar companies, including freezing the share balance, as shown in the account statement, to attend the General Assembly meeting at least three days before the assembly date.

Thirdly: Any questions or inquiries regarding the agenda items presented at the Ordinary General Assembly meeting must be submitted in writing to the company's Investor Relations Department at the following address: 32 Mourad Street, Giza, by registered mail or by hand, at least three days before the Ordinary General Assembly meeting.

Fourthly: Discussion at the Ordinary General Assembly meeting is limited to the agenda items listed in accordance with the provisions of Article 207 of the Executive Regulations of Companies Law No. 159 of 1981.

Fifthly: In case the legal quorum for the first Ordinary General Assembly meeting is not met, the Ordinary General Assembly meeting will be held on the same day for the first meeting, after an hour, at the same place, through remote voting technology, and the second meeting will be considered valid regardless of the number of represented shares.

Accept our best regards,

Mohamed Tarek Tawfik

Chairman

نوجه عناية سيادتكم إلى ما يلي:

أولاً: لكل مساهم الحق في حضور الجمعية العامة العادية بطريق الأمانة أو الإنابة ولا يجوز للمساهم من غير أعضاء مجلس الإدارة أن ينيب عنه أحد أعضاء مجلس الإدارة لحضور الجمعية ويشترط لصحة الإنابة أن تكون ثابتة بتوكيل كتابي مصدق عليه وأن يكون الوكيل مساهماً.

ثانياً: يجب على السادة المساهمين الذين يرغبون في حضور اجتماع الجمعية العامة العادية أن يثبتوا أنهم أودعوا أسهمهم في أحد البنوك المعتمدة أو أن يقدموا كشف حساب معتمداً صادراً من إحدى شركات إدارة سجلات الأوراق المالية متضمناً تجميد رصيد الأسهم والموضح بكشف الحساب لغرض حضور اجتماع الجمعية العامة وذلك قبل تاريخ انعقاد الجمعية بثلاثة أيام على الأقل.

ثالثاً: أية أسئلة أو استفسارات تتعلق بجدول الأعمال المعروض على الجمعية العامة العادية يتعين تقديمها كتابية إلى إدارة علاقات المستثمرين بالشركة وذلك على العنوان التالي ٣٢ هـ شارع مراد - الجيزة بالبريد المسجل أو باليد وذلك قبل تاريخ انعقاد الجمعية بثلاثة أيام على الأقل.

رابعاً: تقتصر المناقشة في الجمعية العامة العادية على الموضوعات المدرجة بجدول الأعمال وفقاً لأحكام المادة ٢٠٧ من اللائحة التنفيذية لقانون الشركات رقم ١٥٩ لسنة ١٩٨١.

خامساً: في حالة عدم توافر النصاب القانوني لصحة اجتماع الجمعية العامة العادية الأول فسوف تنعقد الجمعية العامة العادية في نفس اليوم للاجتماع الأول بعدها بساعة في ذات المكان عبر تقنية التصويت عن بعد ويعتبر الاجتماع الثاني صحيحاً أي كان عدد الأسهم الممثلة فيه.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

محمد طارق زكريا محمد توفيق

رئيس مجلس الإدارة